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Abstract (en)
[origin: US4437652A] The invention relates to a vessel for the continuous treatment of molten metals under reduced pressure, according to the
circulation process. In order to increase the through put of the molten metal, the inlet and outlet pipes are located on the longitudinal axis of an
elongated vessel-bottom, for example an elliptical vessel-bottom, a cross-section of the inlet and outlet pipes being enlarged. The lower portion of
the vessel is bell-shaped. With this geometry of the lower portion of the vessel, the volume of the vessel remains small, despite comparatively large
cross-sections of the inlet and outlet pipes, which can be located with an adequate clearance from each other and the walls of the vessel, so that the
danger of erosion effects resulting from the circulating molten metal remains small.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Gefäß zur kontinuierlichen Behandlung von schmelzflüssigen Metallen unter Unterdruck nach dem
Umlaufverfahren. Zum Zwecke der Vergrößerung des Durchsatzes des schmelzflüssigen Metalls sind das im Querschnitt vergrößerte Einlaufrohr
(7) und das Auslaufrohr (8) auf der Längsachse eines länglichen Gefäßbodens (6), z.B. eines elliptischen Gefäßbodens, angeordnet. Das
Gefäßunterteil (2) hat eine glockenförmige Form. Bei dieser Geometrie des Gefäßunterteils bleibt das Volumen des Gefäßes trotz größerer
Querschnitte des Einlaufrohres und des Auslaufrohres klein und die Rohre können mit genügend Abstand zu den Wänden des Gefäßes angeordnet
werden, so daß die Gefahr von Erosionen durch das umlaufende, schmelzflüssige Metall klein bleibt.
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